
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 19.11.2019  
 
Behandling: 
Oppvekstutvalget ønsker å få innsikt i utgifter til skoleskyss, spesialundervisning og overføring 
til de private barnehagene, altså budsjettopplysninger på funksjonsnivå.  
  
Oppvekstutvalget vil arbeide for å øke ressursene til det forebyggende arbeidet i skoler og 
barnehager. Miljøterapeuter og helsesykepleiere har en viktig rolle i skolene. Oppvekstutvalget 
ønsker at det blir vurdert å plassere skolehelsetjenesten i oppvekst. Skolehelsetjenesten 
inkluderer også lege.  
  
Endelig vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til Budsjett 2020 tas til etterretning. 
  
Oppvekstutvalget vil arbeide for å øke ressursene til det forebyggende arbeidet i skoler og 
barnehager. Miljøterapeuter og helsesykepleiere har en viktig rolle i skolene. Oppvekstutvalget 
ønsker at det blir vurdert å plassere skolehelsetjenesten i oppvekst. Skolehelsetjenesten 
inkluderer også lege.  
 
 
 


